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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY
határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor, földművelésügy i
miniszterhez,

„helyesen járt-e el az NFA? ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

Komoly feszültséget okoz az állami földek értékesítésénél, hogy hiába létezik a földforgalm i
törvényben az érintett településen élő földműves, illetve az igazolt állattartó el ővásárlási joga, Zirc
térségében ennek ellenére az NFA nem az el ővásárlási joggal rendelkezőkkel, hanem a 20
kilométeren belül, de nem a településen él ő földművessel kötött adásvételi szerződéseket.

Ugyancsak elgondolkodtató, hogy az Újfehértó 0326/2 helyrajzi számú területnél az NFA szerint a z
igazolt állattartó el ővásárlási ranghely nem el őzi meg a liciten nyertes állattartással nem foglalkoz ó
földművest .

Miután a gazdák szerint ez a gyakorlat országos, várom miniszter úr válaszait, hogy az NFA ezekbe n
az ügyekben helyesen járt-e el ?

Várom válaszait.

Budapest, 2016. szeptember 13 .

őgős Zoltáǹ
o ággyűlési képviselő
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